
 
ANTONIO ROPERO VILARÓ, Secretari de l’Ajuntament de Lleida, segons l'art. 206 del 
ROF, sense perjudici del text definitiu de l'acta, 
 
CERTIFICO: Que amb data 26 d’abril de 2024, l’Excm. Ajuntament Ple va adoptar, entre 
altres, el següent acord: 
 
23.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL PP, “PLA PER 
IMPULSAR I REVITALITZAR EL MERCAT RONDA FLEMING”.- 
 
El senyor Alcalde dona compte al Ple de la moció declarativa proposada pel grup 
municipal PP, que es transcriu literalment a continuació: 
 
“Moció "PLA PER IMPULSAR l REVITALITZAR EL MERCAT RONDA FLEMING  

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

L'activitat econòmica és una part essencial de la vida en societat de les ciutats. Lleida no és 
aliena a aquest fet, que constitueix un dels elements generadors d'activitat econòmica i 
d'ocupació. Cal que els mercats municipals tinguin la possibilitat d'incrementar-ne la 
viabilitat econòmica, la capacitat de generar ocupació i com a font d'emprenedoria, 
potenciar-ne la funció social, completant i consolidant la renovació d'infraestructures i 
modernització tecnològica i no menys important el seu paper com a referent en la distribució 
d'aliment de proximitat i de màxima qualitat. 

Aquesta és la funció que ha de perseguir el mercat municipal de Ronda-Fleming, però la 
seva situació avui dia no és només preocupant, sinó que, per desgràcia, ha empitjorat amb 
el transcurs del temps. Resta en espera de tornar a ser un equipament que dinamitzi la zona 
i el seu entorn, així com la seva especialitat resideixi en el comerç a detall de productes 
alimentaris locals i adaptat a les necessitats de consum de l'actual societat, fet que implica 
múltiples actuacions no només estètiques sinó també estructurals, disposant el mercat de 
Ronda Fleming d'un valor afegit com és disposar d'un pàrquing subterrani amb una 
quarantena de places, que reforça l'existència del mercat com a tal en potenciar la compra de 
productes al barri. D'altra banda, apropa als veïns de la zona, proporciona la possibilitat 
d'adquirir tot tipus de productes, atraient a més a més veïns d'altres barris perquè facin les 
seves compres a les parades del mercat com als comerços dels voltants. En definitiva, cal 
potenciar i dinamitzar el mercat com un motor econòmic i d'influència per Lleida i els 
municipis del nostre entorn. 

El mercat municipal Ronda Fleming, després de 38 anys, es troba en una situació 
lamentable, pendent de ser rehabilitat i sense un clar projecte de cara al seu futur i els pocs 
paradistes que queden (cinc concretament), necessiten un impuls per potenciar els seus 
negocis. En espera de la reforma que mai arriba i, si arriba amb total desconeixement del seu 
abast, ja que no se'ls ha informat de quina manera podran seguir desenvolupant la seva 
activitat comercial i si podran fer front a les noves condicions econòmiques. 



 
Presentat pel Govern de la Paeria el Pla d'Acció Municipal 2023-2027 a l'apartat Comerços i 
Mercats, amb noves perspectives consta: 
 
"Revisaren el paper dels mercats municipals a l'estratègia de comerç de proximitat: 
Fleming, Balàfia, i Cappont han d'esdevenir punts de trobada i motor d'altres serveis 
complementaris com l'oci i el turisme. El model de mercat com a espai de lleure i de 
gastronomia, complementant l'activitat de compra, serà el que consolidarà aquests espais de 
convivència..." 
 

Així doncs, per a quan la reforma del mercat Ronda-Fleming?. Quin futur té aquest mercat? 
Quina solució té l'Ajuntament davant la precarietat en què es troben els paradistes 
existents?. La situació ens ha de fer reflexionar perquè s'ha arribat a aquest punt, amb 
instal·lacions obsoletes. A més, es denota una manca d'inversió sostinguda en el temps, que 
ha provocat l'acumulació de deficiències que clamen per una reforma en haver quedat el 
mercat obsolet i havent patit, en el temps, una manca de promoció amb limitades 
campanyes de publicitat específiques que servissin per donar-lo a conèixer entre els veïns 
i promoure aquest necessari recanvi generacional entre la clientela. 

En definitiva, considera el Grup Municipal Popular que s'ha d'impulsar la reforma del mercat 
de Ronda Fleming, de manera que s'han d'adoptar mesures per potenciar-lo, sempre 
respectant i mantenint les parades actuals, per la qual cosa es proposa l'adopció dels 
següents: 

ACORDS 

 
Primer.- Que es recuperin els precs elaborats en l'àmbit tècnic per la regidoria de promoció 
econòmica en el passat mandat i s'incorporin les millores que es considerin, a fi efectes 
d'agilitar tràmits i aprofitar la feina tècnica realitzada. 

Segon.- Subsidiàriament, en el termini de tres mesos es presentin uns nous precs a efectes 
de desencallar el projecte i que s'aprovin al Ple corresponent. 

Tercer.- Qualsevol acció es faci de comú acord amb els paradistes existents. 

Quart.- Tenint en compte que és un projecte de ciutat sol·licitem que es creï en el termini d'un 
mes una Taula de Treball amb els grups municipals representats a la Paeria i les 
persones/entitats interessades, entre d'altres.” 

 
Finalitzat el debat de la moció, se sotmet a votació separada de cada punt. Amb 26 vots 
a favor dels membres dels grups municipals PSC-UNITS-CP (9 vots), PP (5 vots), ERC-
AM (5 vots), JXCAT Lleida-CM (5 vots) i VOX (2 vots), i 1 vot en contra de la membre del 
grup municipal COMÚDELLEIDA, s’acorda aprovar el punt següent: 
 
“Primer.- Que es recuperin els precs elaborats en l'àmbit tècnic per la regidoria de 
promoció econòmica en el passat mandat i s'incorporin les millores que es considerin, a fi 
efectes d'agilitar tràmits i aprofitar la feina tècnica realitzada.” 



 
 
Amb 26 vots a favor dels membres dels grups municipals PSC-UNITS-CP (9 vots), PP (5 
vots), ERC-AM (5 vots), JXCAT Lleida-CM (5 vots) i VOX (2 vots), i 1 vot d’abstenció de 
la membre del grup municipal COMÚDELLEIDA, s’acorda aprovar els punts següents: 
 
“Segon.- Subsidiàriament, en el termini de tres mesos es presentin uns nous precs a 
efectes de desencallar el projecte i que s'aprovin al Ple corresponent. 

Tercer.- Qualsevol acció es faci de comú acord amb els paradistes existents.” 
 
Amb 17 vots a favor dels membres dels grups municipals PP (5 vots), ERC-AM (5 vots), 
JXCAT Lleida-CM (5 vots) i VOX (2 vots); 9 vots en contra dels membres del grup 
municipal PSC-UNITS-CP i 1 vot d’abstenció de la membre del grup municipal 
COMÚDELLEIDA, s’acorda aprovar el punt següent: 
 
“Quart.- Tenint en compte que és un projecte de ciutat sol·licitem que es creï en el termini d'un 
mes una Taula de Treball amb els grups municipals representats a la Paeria i les 
persones/entitats interessades, entre d'altres.” 
 
 
I per tal que així consti, signo aquest certificat amb el vistiplau del senyor Alcalde, a data 
de la signatura electrònica. 
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